
B&W voort-
varend actie 
heeft onderno-
men om ver-
lichting aan te 
brengen. •

De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen die hier aan de orde 
komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in Maastricht. Heeft u suggesties met 
betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  
www.maastricht.pvda.nl.

Als het aan de PvdA Maastricht 
ligt blijft de entree tot de ENCI-
groeve gratis.

Zo hebben we dit jaren geleden 
met alle partijen afgesproken. 
Natuurmonumenten liet vorige 
week weten een entreeprijs van 
zes euro te willen gaan vragen. 
Dit geld zou dan gebruikt gaan 
worden om bijvoorbeeld een wa-
terattractie zoals een reuze-mo-
sasaurus mee te financieren. Het 
plan is echter altijd al geweest 
om waterrecreatie mogelijk te 
maken in de groeve. Dit plan is 
ook financieel onderbouwd. Na 

het stoppen 
van de mer-
gelwinning 
zou het 
gebied te-
ruggegeven 
worden aan 
de lokale 
bevolking. Gratis welteverstaan. 
Wat de PvdA betreft houden we 
ons aan die afspraak en blijft 
de ENCI-groeve voor iedereen 
gratis toegankelijk. De groeve is 
van ons allemaal! •

ENCI-GROEVE GRATIS 
TOEGANKELIJK

didier.jacobs
@gemeenteraadmaastricht.nl

De PvdA is benieuwd naar de uitkomst van de visi-
tatiecommissie die de gemeente helpt goede keuzes 
te maken in het Sociaal Domein en dus ook in de 
jeugdzorg. Het college heeft de visitatiecommissie 
in Maastricht uitgenodigd naar aanleiding van onze 
vragen daarover.
Wij hebben ook vragen gesteld over de wachtlijsten in 
de jeugdzorg, want die mogen er natuurlijk nooit zijn! 
De jeugdzorg moet sneller en beter in Maastricht. 
De PvdA houdt hier dan ook een vinger aan de pols 
van het college dat snel aan de slag moet. Onze jeugd 
blijft onze toekomst! •

ZORGEN OVER JEUGDZORG
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plaatsen in de stad nu hekken 
worden geplaatst tegen de over-
last, is wat de PvdA betreft een 
beweging die we helemaal niet 
moeten willen. Overlast moet je 
aanpakken en niet verschuiven. 
De PvdA gaat zich er dan ook 
hard voor maken, zeker nu het 
mooie weer weer in aantocht is 
en de overlast in de buurten weer 
toeneemt, dat het stadhuis met 
een integraal plan komt voor de 
hele stad om deze problematiek 
aan te pakken. Mensen moeten 
immers fijn en veilig kunnen 
wonen in hun eigen buurt. •

Ook horen 
we steeds 
meer gelui-
den dat de 
drugsover-
last in de 
stad weer 
toeneemt. 

Wat de PvdA betreft gaat de 
gemeente intensief aan de slag 
met deze problemen, waarbij de 
PvdA zich terdege bewust is dat 
dit niet makkelijk op te lossen is. 
Het kan echter niet zo zijn dat 
burgers het gevoel hebben dat 
handhaving en de politie ook niet 
meer weten hoe ze de overlast 
moeten oplossen. En dat als klap 
op de vuurpijl op verschillende 

Steeds vaker bereiken de PvdA berichten over 
jongeren die op verschillende plekken in de 
stad overlast veroorzaken.

PAK OVERLAST AAN
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HULP BIJ ENERGIEZUINIGE WONING 
De kranten staan er vol mee de laatste tijd: de overheid wil dat we zorgen dat onze 
woningen op korte termijn energiezuiniger worden.

Ik hoor u den-
ken: wat kost 
dat niet en wat 
moet ik er niet 
allemaal voor 

doen? Toch is dat vrij eenvoudig en 
met lage kosten te realiseren. Alle 
kleine beetjes helpen en het is een 
begin. Zo kan met het plaatsen van 
tochtstrippen bij ramen en deuren al 
veel bespaard worden.
De PvdA is er groot voorstander 
van dat wij met zijn allen onze wo-
ningen energiezuiniger maken. We 
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roepen de rijksoverheid daarbij op 
om ervoor te zorgen dat iedereen 
de juiste informatie krijgt en weet 
waar men terecht kan. Ook moet 
worden gezorgd dat het voor ieder-
een betaalbaar is, want tenslotte 
moeten er toch investeringen ge-
daan worden.
Wist u bijvoorbeeld dat er meerde-
re vormen van subsidies vanuit de 
rijksoverheid, provincie en zelfs 
de eigen gemeente zijn? Wist u dat 
de woningbouwverenigingen de 
opdracht hebben om de woningen 
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energiezuiniger te maken? Kijk bij-
voorbeeld naar projecten zoals in 
Limmel of bekijk de nieuwbouw-
woningen aan het Lindenkruis, 
waar geen gasaansluiting meer 
gerealiseerd is. De PvdA wil dat 
iedereen mee kan doen. En zullen 
hierop blijven aansturen, zodat wij 
straks onze mooie stad en leefom-
geving kunnen doorgeven aan onze 
kinderen en kleinkinderen. •

MET DE CULTUURBUS OP PAD
Wij vinden het namelijk van groot 
belang dat élk kind zich cultureel 
en kunstzinnig kan ontwikkelen en 
uitstapjes naar cultuurinstellingen 
horen hier wat ons betreft bij. Nu de 
Raad van Cultuur ook van mening 
is dat aandacht voor de culture ont-
wikkeling een rol moet spelen in het 
onderwijs, zal de gemeente haar rol 
moeten oppakken om kinderen ook 
daadwerkelijk op de plek van cultu-
rele bestemming te krijgen. De tijd 
van de ‘rijdende hulpouder’ is im-
mers voorbij.

Onderzoek daarom of bijvoorbeeld 
het Jeugdcultuurfonds ingezet kan 
worden om dit soort uitjes voor 
alle kinderen mogelijk te maken. 
Zodat ook die kinderen die kunst 
en cultuur van thuis uit weinig 
meekrijgen, er samen met hun klas-
genootjes van kunnen genieten. De 
ontwikkeling van het creatief brein 
kan namelijk niet vroeg genoeg be-
ginnen! •
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Opnieuw pleit de PvdA voor de invoering van een cultuurbus in Maastricht.
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PARELS VAN DE GROENE LOPER 
Het doet goed om te zien hoe betrokken en “gruuts” de buurten om en nabij de Groene Loper zijn. Vele 
burgers, verenigingen en ondernemers steken letterlijk en figuurlijk de handen uit de mouwen om het er mooi, 
gezellig en veilig te maken en houden. Sjiek!
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Dodenherdenking Koningsplein
Zaterdag 4 mei werd tijdens een 
zeer drukbezochte bijeenkomst een 
eervolle herdenkingsdienst gehou-
den bij het Limburgs Bevrijdings-
monument op het Koningsplein. 
Voorafgaand aan de herdenkings-
plechtigheid bij het monument werd 
in de Onze Lieve Vrouwe van Lour-
deskerk een dienst gehouden. Wij 
willen bij deze nogmaals het Comité 

Dodenherdenking Maastricht-Oost 
bedanken en complimenteren voor 
de perfecte organisatie hiervan.

Stadsengel in avonduren verlicht 
De Stadsengel op de rotonde bij de 
Scharnerweg verdient het om ook in 
de avonduren goed zichtbaar te zijn. 
We zijn als PvdA daarom bijzonder 
verheugd dat mede naar aanleiding 
van onze vragen het College van 

Het lijkt er sterk op dat de gemeente 
van plan is het Theater te verzelf-
standigen. De PvdA heeft hierbij 
nog wel de nodige vragen, want de 
geschiedenis heeft toch geleerd dat 
zaken op afstand van de overheid 
zetten niet altijd even geslaagd is, 
en zeker niet altijd minder geld kost. 
Ook is de vraag of de toekomst van 
tal van evenementen gewaarborgd 
is. De PvdA vindt het dan ook van 
het grootste belang dat wordt geke-
ken hoe de toekomst van het Thea-

THEATER A/H VRIJTHOF
De PvdA maakt zich zorgen over de toekomst van het Theater aan het 
Vrijthof.

ter en de partijen die bij het theater 
betrokken zijn, het beste gewaar-
borgd kan worden. Ons theater is 
een parel die we moeten koesteren. 
Daarnaast is de PvdA van mening 
dat de theaters in de regio inten-
siever met elkaar moeten gaan sa-
menwerken. De kracht de van regio 
zou toch moeten zijn dat we elkaar 
aanvullen om zo een stevig cultu-
reel geluid vanuit de regio neer te 
zetten. •
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